
Interpellasjon -l kommunestyremøte 15.juni -23. 

Vi merker at brøytekontrakter og nye kvalitetskrav skaper uro blant innbyggere og 5lbydere. 

Innbyggere- fordi spørsmålet er: Hva blir de>e å koste kommunen? 

Tilbydere- fordi hemmelighold i offentlige anskaffelser skaper mistenksomhet og kompliserte 
5ldelingskriterier og omfa>ende evalueringsprosesser vanskeliggjør prosessen. 

Lærlingekravet følges og det er bra. 

Alle kommuner ønsker kvalitet og utvikling som skaper trygghet og at pålegg følges, herav miljøkrav. 

1. Hvorfor spli>es rodene Ha>eng og Oteren? Hver for seg kan de to rodene være for små 5l å 
dekke utgiJene 5l en maskin. Kravene 5l maskinene er store- de skal være rene. Miljø/klima 
er et absolu> krav. Bemanning er også vanskelig. 

Hvordan ivaretaes leverandørene?  

2. ISO ser5fisering er vik5g. Har 5lbyderne de>e? Hvem har de>e?  

«BedriJene som innre>er seg e>er ønsket om å senke klimafotavtrykket skal 
belønnes.» (Regjeringen.no)  

Hvordan belønnes ev. de>e?  

Blir de>e kriteriet ivareta> i kommunen? 

3. FNs bærekraJ mål skal også være dekket i løpet av 2024. Her må Stor\ord kommune også 
følge utvikling og krav, gjøres det? Vik5g at det ikke bare er i innkjøpsreglementet, men skal 
også følge i anskaffelsene. Gjør det det? 

4. Det er vik5g at innsyn ikke gies før det skal gies. Det skader konkurransen hvis tall blir 
offentliggjort før frist. Det har jo skjedd 5dligere i kontraktsanbud. Hva skjer nå? Holder 
kommunen anbudene te> 5l brystet og sørger for re_erdig anbudsprosess?  

5. Anser Stor\ord kommune at de innehar nok kompetanse 5l å kunne behandle og 
gjennomføre offentlige anskaffer e>er dagens krav? 

Hvis ja, hvorfor blir det så mye rot rundt prosessene? 

Hvis nei, hva tenker kommunen å gjøre med det? 

Bente Bech, TPL 




